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Skrivelse om indragna uppföljningar av barn under pandemin 
Ett av de viktigaste uppdragen samhället har är att ta hand om de barn som saknar vårdnadshavare som 
kan göra det. Stockholm stad har enligt den senaste rapporten över 2 000 barn placerade i 
heldygnsvård såsom familjehem eller HVB. Stadens enhetschefer uppger att pandemin har påverkat 
kvaliteten i vissa utredningar och att handläggare inte har kunnat följa upp ärenden som planerat utan 
att en del skötts på telefon vilket inte har varit för barnets bästa. Det framkommer också att en del 
stadsdelsförvaltningar har halverat sina uppföljningar av placerade barn inte minst i början av 
pandemin och att speciellt barn placerade långt från Stockholm inte har fått de besök man annars 
skulle ha gjort.  
 
Vi kunde i veckan läsa om ett uppmärksammat fall där det gått så långt att ett 4-årigt barn, placerat av 
socialtjänsten i Stockholm, misstänks ha utsatts för svält och våld i sitt familjehem utan att detta har 
uppmärksammats då uppföljningen varit undermålig. Ärendet utreds nu av IVO och 
Polismyndigheten.  
 
Mot bakgrund av ovanstående önskar vi att förvaltningen återkommer till nämnden med svar på 
följande frågor: 
 

1. Har stadsdelen följt upp alla placerade barn i familjehem fysiskt under pandemin och hållt 
enskilda barnsamtal? 

2. Kan stadsdelsförvaltningen garantera att placerade barn får de uppföljningar som ska göras nu 
trots pandemin och att de barn som inte fått enskilda barnsamtal och besök av handläggare nu 
får det?  


